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Voorwoord 

Voor u ligt het jaarverslag van vvLEO over het seizoen 2022-2023. Een document waar de 

meeste commissies een bijdrage aan hebben geleverd. 

Het afgelopen jaar is bestuurlijk zonder noemenswaardige incidenten verlopen. Wel zien we 

dat het moeilijk is om diverse functies en rollen gevuld te krijgen. Het reilen en zeilen van de 

vereniging wordt door steeds minder schouders gedragen. Dit geldt vooral voor die functies, 

die een wat langdurig karakter hebben. Dit zijn dan weer de sturende rollen in de vereniging 

(hoofdbestuur, jeugdorganisatie). Dit is helaas in het seizoen 2022/2023 niet anders 

geworden. 

We zijn dankbaar voor de inzet van de vrijwilligers, die er voor zorgen dat ook nu het 

noodzakelijke werk wordt gedaan. Toch maken vele handen licht werk, en kunnen we in 

diverse commissies nog hulp gebruiken! Recent is hiertoe dan ook een Noodkreet 

uitgegaan. 

Het bestuur kijkt voor het overige redelijk tevreden terug op het afgelopen jaar en dankt alle 

betrokken vrijwilligers voor hun tomeloze inzet voor de behaalde resultaten. Maar is aan de 

andere kant bezorgd over de toekomst, als niet adequaat diverse functies en rollen worden 

ingevuld door nieuwe personen. 
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1. Algemeen deel  

 

Het hoofdbestuur heeft maandelijks overleg gehad, met uitzondering van augustus 2022 en 

juli 2023. In de vergaderingen zijn regelmatig commissies aangeschoven die niet vast in het 

hoofdbestuur zijn vertegenwoordigd.  

Bemensing  

Functie Naam Aandachtsgebied 

Voorzitter Nico de With Algemeen, woordvoerder 

Secretaris Sonja Visser Algemeen 

Penningmeester  Allia Doorten Financiën 

Lid Richard Houtman (*) Voorzitter technische commissie en 
tijdelijk voorzitter jeugdcommissie 

Lid Luuk Uineken Voorzitter seniorencommissie 

 

(*)Richard Houtman heeft zijn bestuurlijke taken aan het begin van 2023 neergelegd. Een 

drukke baan en een verbouwing van een nieuwe woning in Rolde waren hier debet aan. De 

JeugdOrganisatie werd in de gelegenheid gesteld een vervanger aan te laten sluiten bij de 

vergadering. Dit is een enkele keer gebeurd. Carla Christ heeft voorlopig de voorzittersrol 

op zich genomen. 

LEO 3.0 

In seizoen 2022-2023 stond LEO 3.0 op een laag pitje. Er is wel een werkgroep 

samengesteld om de overstap van LEO 1 en 2 van de zondag naar de zaterdag in goede 

banen te leiden.  

Vrijwilligers 

vvLEO heeft een grote schare vrijwilligers die op allerlei terreinen binnen de vereniging 

actief waren. Allen ontzettend bedankt voor je inzet. 

Toch zien we dat de bereidheid om bij te dragen als vrijwilliger minder wordt. Met name de 

rollen en functies waarbij het gewenst is dat deze langduriger (langer dan een jaar) ingevuld 

worden, is steeds lastiger. 

Hierdoor neemt de werklast voor bepaalde vrijwilligers enorm toe, krijgen bepaalde zaken 

hierdoor wellicht te weinig aandacht of worden minder adequaat afgehandeld. 

Met daarbij een toenemend consumentisme maakt dat de kritiek op juist die vrijwilligers, die 

met veel energie alles draaiend (proberen te) houden, toeneemt. Dit leidt dan weer tot meer 

uitval. 

Het is van groot belang dat deze neerwaartse spiraal wordt doorbroken. 

Gebouwen / terrein  

Op dit vlak lopen er enkele projecten, die veel aandacht vragen van het hoofdbestuur.  

Peeloerweg 

Op initiatief van de gemeente is er meerdere malen overleg geweest over de inrichting van 

de Peeloerweg. De volgende partijen waren hierbij betrokken: Dorpsbelangen Loon, vvLEO, 
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ARC (Asser RoeiClub), Bewoners wegvak Marsdijk, Bedrijventerrein 

Ketellapperstraat/Nijverheidsweg en de Wijkvereniging Marsdijk.  

Voor vvLEO was een veilige weg voor onze (jeugd)leden van/naar het sportpark en het 

oplossen van de parkeerproblematiek de inzet.  

Alle inspanningen hebben geleid tot een besluit van de gemeente Assen, bestaande uit een 

30 km zone en het plaatsen van straatjuwelen (die een wegversmalling creëren). Het 

parkeerprobleem is hiermee nog niet opgelost. Zie daarvoor punt 3. 

Verduurzaming 

De ambitie van Assen is dat de gehele vastgoedportefeuille in 2040 klimaatneutraal is, voor 

zowel de prestaties van het gebouw als het gebruik. In de 'Visie Energietransitie' heeft het 

gemeentebestuur de doelstellingen vastgelegd die moeten bijdragen aan de verduurzaming 

van de gemeente: 

2020: 14% van alle energie in Assen wordt duurzaam opgewekt en er wordt 10% energie 

bespaard 

2030: De gemeentelijke organisatie is CO2-neutraal 

2040: De gebouwde omgeving van Assen is CO2-neutraal 

Er zijn diverse gesprekken gevoerd, daarnaast hebben er meerdere onderzoeken 

plaatsgevonden. Toch is de voortgang beperkt en wordt bemoeilijkt door een 

eigendomsdiscussie m.b.t. de kantine en overige aangelegen ruimtes. 

Herinrichting Sportpark 

De gemeente Assen wil alle kunstgrasvelden met de rubber infill van autobandenrubber 

vervangen en de grond (waar nodig) saneren. Voor het bestuur van vvLEO aanleiding om 

met de gemeente in gesprek te gaan over herinrichting van het terrein. Het idee: het kleine 

pupillenveld offeren we op voor een groter parkeerterrein en een deel als nader in te vullen 

terrein (gedachten: terras, pannakooi). Maar tevens een groot kunstgrasveld met verlichting 

op de huidige locatie van veld 3. In de vorige ALV heeft het bestuur mandaat gekregen om 

hier verder over in gesprek te gaan, met als doel op de volgende ALV hopelijk een concreet 

voorstel te kunnen laten zien. 

 

2. Jeugd Organisatie 

Bemensing: 

Functie Naam 

Voorzitter Carla Christ 

Secretaris Anja Zwiers 

Wedstrijd Secretaris Carina Regtop en Carla Christ 

Hoofd Opleidingen Wybren Valkema 

Keepers René Christ 

LeeftijdsCoördinator Pupillen Rosita de Heer 

LeeftijdsCoördinator Pupillen Carina Regtop 

LeeftijdsCoördinator Junioren Marjolein Smulders 

LeeftijdsCoördinator Junioren Rianne Rademaker 
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Het was een bewogen jaar voor de Jeugdorganisatie. Waar we het seizoen22/23 na de 
zomer begonnen met een bijna compleet team, zwakte dit halverwege het jaar af. Binnen 
zeer korte tijd hebben drie leden de Jeugdorganisatie verlaten. Dit vroeg behoorlijk wat 
improvisatie van de overige leden, waardoor we gedwongen werden om opnieuw naar onze 
functies te kijken. Het samenvoegen van voorheen de Technische Commissie en de 
Jeugdcommissie naar één Jeugdorganisatie is hierdoor moeizaam van de grond gekomen.  
 
Om toch alle teams te kunnen bedienen hebben we er daarom voor gekozen om niet per 
leeftijdscategorie een coördinator in te zetten, maar op een verzameling van teams. De 
verdeling werd vanaf dat moment Junioren en Pupillen. De bezetting van het 
wedstrijdsecretariaat ging van 2 vrijwilligers naar 1 en na het vertrek van de voorzitter heeft 
Carla Christ deze rol opnieuw tijdelijk op zich genomen.  
 
Nieuw dit jaar waren de bijeenkomsten voor trainers en leiders, georganiseerd door HJO 
Wybren Valkema. Vier keer is er een themabijeenkomst geweest. In het begin was de 
opkomst minimaal, maar dit werd steeds een beetje meer en de laatste bijeenkomst werd 
enthousiast bezocht. Dit maakt dat we hier volgend seizoen mee door zullen gaan, zodat 
we de verbinding blijven opzoeken tussen trainers en leiders van alle teams. Het biedt ons 
de mogelijkheid het opleidingsplan breed uit te dragen binnen de vereniging.  
 
We hopen dit seizoen een aantal enthousiaste vrijwilligers te verwelkomen, zodat we als 
Jeugdorganisatie ons weer kunnen richten op de toekomst: plezier en kwaliteit. We hebben 
ideeën genoeg. Zo willen we de teamleden vanaf de junioren meenemen in de activiteiten, 
die we graag weer nieuw leven in willen blazen. Ook willen we graag meer tijd besteden 
aan het verbeteren van de aansluiting tussen opleidingsplan en trainers (theorie en 
praktijk). 
 
Richting einde seizoen verliep het indelingsproces conform planning. Ook de inventarisatie 
voor trainers en leiders voor het volgende seizoen is vroegtijdig uitgevoerd, waardoor voor 
de zomerstop nagenoeg elk team al voorzien was van een nieuwe trainer. We zijn klaar 
voor een nieuw voetbalseizoen en hopen daarin nieuwe vrijwilligers te mogen ontvangen 
zodat de bezetting en daarmee de dienstverlening richting de jeugdteams in stand blijft. 
 
 

3. Senioren Commissie 

Bemensing:  

Naam Functie 

Luuk Uineken Voorzitter 

Albert Talens Wedstrijdsecretaris senioren 

Lars ten Brink Scheidsrechterzaken senioren 

Larissa Visser Algemeen 

Edith van Cruchten Dames 

 

Belangrijkste activiteiten: 

• In overleg met voorzitter, spelersraad en TC is Hindrik Snijders als nieuwe 
Hoofdtrainer voor Leo 1 selectie aangesteld voor het seizoen 2023/2024  

• Helaas is vvLEO 1 gedegradeerd na een moeilijk overgangsseizoen van de 3de naar 
de 4de klasse en hebben we afscheid genomen van D.J van Strien als Hoofdtrainer 
en Herman Bosgra als assistent-scheidsrechter. 

• Na besluitvorming op de bijzondere ALV in 2022 heeft vvLEO 1 de overstap 
gemaakt van het zondag voetbal naar het zaterdag voetbal en start het nieuwe 
seizoen in de 4de klasse F op zaterdag 

• Femke Albada heeft te kennen gegeven na het seizoen 22-23 te stoppen als fysio 
bij vvLEO. Met van der Knaap en Postmus is overleg geweest en er is besloten dat 
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spelers(sters) van vvLEO die een blessure hebben opgelopen in wedstrijd of training 
voor een gratis 1ste consult bij van der Knaap & Postmus terecht kunnen, 
vervolgbehandelingen kunnen in principe indien aanwezig op eigen 
ziektekostenverzekering worden afgehandeld.  

• vvLEO 1 is nog steeds op zoek naar een verzorger(ster). 

• Helaas hebben we moeten besluiten in verband met afname aantal senioren leden 

om LEO 5 op te heffen, diverse spelers zijn overgegaan naar 35+ en 45+ en naar 

LEO 4. Van LEO 4 zijn spelers door geschoven naar o.a. LEO 2.  

• LEO 5, het zaterdag elftal van vvLEO is vanaf seizoen 2023/2024 LEO 2 geworden 

en blijft naast Leo 1 de wedstrijden op zaterdag spelen. 

• Leo 3 heeft 17 juni een succesvol 7 * 7 toernooi georganiseerd bij vvLEO, op een 

warme zomerse dag werd er gevoetbald, een verloting georganiseerd, draaide het 

rad van fortuin en werd er genoten van een heerlijk BBQ. Het plan is om hier traditie 

van te maken, mogelijk in samenwerking met Vrouwen 1 vvLEO 

• Per einde seizoen 22/23 hebben helaas diverse sporters vvLEO verlaten, hierdoor 

waren we genoodzaakt om i.p.v. 5 teams met 4 seniorenheren teams de competitie 

te starten, nog 85 senioren aan de bal bij de mannen.  

• De dames blijven met 1 seniorenteam actief en doen ook mee aan de door de 

KNVB georganiseerde 7 * 7 competitie en boeken daar prima resultaten. 

 

4.Overige commissies 

Bijzondere Activiteiten Commissie 

Vanuit de BAC hebben we te melden dat we mee hebben gedaan met de Jeugdsponsor 

actie van de Poiesz, van maandag 13 februari t/m 9 april 2023. Dit heeft een mooi bedrag 

opgeleverd!  

Iedereen die heeft meegespaard en de boodschappen heeft gekocht bij de Poiesz, 

hartelijke dank! 

Helaas was het ook dit jaar op geen enkele manier mogelijk om hiervoor jeugd te krijgen. 

Dat is erg jammer, want het is een mooie actie. 

Na meer dan 14 jaar betrokken te zijn geweest bij vv LEO, stoppen Roelie en Miranda met 

de BAC. Tot nu toe zijn er nog geen opvolgers die de BAC gaan overnemen. 

 

Sponsorcommissie 

Het afgelopen jaar zijn er veel nieuwe sponsors betrokken geraakt bij vvLEO. De volgende 

sponsoren hebben zich verbonden voor enkele jaren of voor slechts één jaar: 

- Active Lady 

- DB Bouw Assen 

- De Lekkere Lekkerbek 

- Drenten Hout 

- Hotel Assen 

- Kadem BV 

- Mercurius Catering 

- Monuta Anita Withaar 

- Otties 

- Paize Fietsen 

- Sfeer.nl  
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- Storage Share 

- WBex 

- Zwartenkot Onderhoud 

Daarnaast is het in de zomermaanden gelukt om Dames 1 & Heren 1 van nieuwe kleding te 

voorzien. Dit is mogelijk gemaakt door de volgende sponsoren: 

Voor de dames: 

- Active Lady 

- WBex 

- Univé Noord-Nederland 

- Visser Assen 

Voor de heren: 

- Autobusbedrijf Doornbos uit Groningen 

Om de sponsoren meer betekenis te geven voor hun steun aan de leukste club van Assen, 

zijn we overgestapt van een bos bloemen naar een glazen beeld, aangezien dit langer 

bewaard blijft. 

Voor het komende jaar is het doel om meer nieuwe sponsoren aan te trekken die zich willen 

aansluiten bij de leukste club van Assen. Daarnaast wil de sponsorcommissie de 

sponsoravond opnieuw organiseren. 

 

Vrienden van LEO 

Het aantal vrienden blijft ongeveer gelijk, zijn uiteraard wel op zoek naar nieuwe vrienden. 
Bijdrages gedaan aan teams voor toernooien e.d. en aan de AC. 
 

AVG 

Voor de privacy commissie is het een rustig jaar geweest. De commissie stond paraat om 

vragen rondom de privacy wetgeving te beantwoorden. Er zijn geen incidenten op dit 

gebied gemeld bij de commissie en er zijn ook geen vragen gesteld. Cor Weersing en 

Gerard Nienhuis waren in seizoen 2022 en 2023 de leden van de commissie. De 

verwachting is dat zij beiden ook het volgende seizoen weer lid van de commissie zullen 

zijn. 

Website en redactie 

De redactie (Ronald Dekens en Johan Huizing) heeft eind van het seizoen 2022-2023 het 

laatste digitale clubblad uitgebracht. Er verschijnt nu geen 2 wekelijks digitaal clubblad 

meer. 

Website en sociaal media beheer (Cor Weersing), geen bijzonderheden, we zijn met een 

select groepje aan het kijken naar een andere opzet / inhoud van de website. 

 

Veldenbeheer 

De “Veldploeg” onder leiding van Albert Talens en verder bestaand uit Koert Wendeling, 
Albert Rademaker, Klaas Boelens, Roelof Oldenhuizing en Luuk Uineken zijn op maandag 
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en vrijdag ochtend actief om de velden speelklaar te maken en waar nodig klein onderhoud 
uit te voeren. 
Naast het kalken van de lijnen zorgt de veldploeg voor klein groen onderhoud, de 
vuilnisbakken worden geleegd, dug-outs en reclame borden worden schoongemaakt. Her 
en der worden achter gebleven ballen gevonden en verzameld in het ballenhok, de kleine 
doeltjes worden bijna wekelijks weer op de juiste plaatsen neer gezet zodat er wedstrijden 
kunnen worden gespeeld. 
 
Op de maandag zijn ook Dientje Oldenhuizing en Roelie Boelens druk bij vvLEO, met het 
schoonmaken van de kleedkamers, hal en kantine. 
Door de veldploeg is er in samenwerking met de sponsorcommissie hard gewerkt om de 
door vvLEO aangeschafte nieuwe reclamebordprofielen op te hangen aan het leun hek en 
te voorzien van de diverse sponsoruitingen, zowel nieuwe als bestaande, en dit niet alleen 
op het hoofdveld, ook diverse doeken zijn opgehangen. 
Helaas waren we ook genoodzaakt om 2 nieuwe doeltje van 5 bij 2 meter aan te schaffen 
daar deze veelvuldig op een verkeerde wijze over het hek worden gesmakt. 
 

Kledingbeheer 

Kledingbeheer is ook dit seizoen uitgevoerd door Jolanda Rats en Thea Harmelink. Over 
het algemeen is alles goed verlopen in dit seizoen. Minpuntje is dat afspraken voor afhalen 
van kleding niet altijd worden nagekomen. Hierdoor kost het ons veel meer tijd en dan gaat 
de lol er ook van af. Positief punt is dat er weer een nieuw contract voor 3 jaar is afgesloten 
met 123 Inkt. In september 2023 is alle wedstrijdkleding voor de jeugd vervangen en heeft 
elke jeugdspeler een nieuw presentatiepak met rugzak ontvangen. De oude 
wedstrijdkleding heeft een nieuwe bestemming op Zanzibar en de oude presentatiepakken 
zijn opgehaald met als eindbestemming Suriname. 

Scheidsrechterscommissie 
 
De scheidsrechterscommissie bestond uit: 

- Wybren Valkema 
- Tom Scheers  

 
Tot de winterstop van het seizoen 2022 – 2023 hebben de volgende activiteiten 
plaatsgevonden, na de winterstop konden er vanaf mei weer activiteiten plaatsvinden.  

- Er is een pupillenscheidsrechter cursus gegeven.  
- De cursus van klein naar groot veld. 
- Een cursus “vlaggen” (assistent scheidsrechter) 
- Arbitrage Assen is eenmaal bijeengekomen.  
- De cursus verenigingsscheidsrechter gestart in seizoen 2021 – 2022  is aan het 

begin van het seizoen afgerond met een deelnemer van vvLEO. 
- De uitnodigingen voor het behalen van het spelregelcertificaat zijn verzonden en 

uiteindelijk  door alle voetballers behaald.  
- de “scheidsrechtervraag” is tijdens het seizoen (onregelmatig) ingeleverd. 

 
Afgelopen seizoen zijn enkele scheidsrechters gestopt. Er is een geringe aanwas van 
nieuwe scheidsrechters, ook de belangstelling voor de cursus verenigingsscheidsrechter is 
gering.  
Vanaf het begin van het seizoen 2022 – 2023 was er een tekort aan scheidsrechters. Dit 
heeft zich het seizoen doorgezet, waardoor het helaas niet mogelijk is voor alle wedstrijden 
een scheidsrechter aan te stellen. Dit is voor de seniorenwedstrijden vaak nog meer nijpend 
dan voor de junioren. 
Dank zij de inzet van enkele scheidsrechters, die meerdere wedstrijden in een weekeinde 
fluiten, hebben de meeste wedstrijden een aangestelde scheidsrechter. 
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De povere bezetting van de scheidsrechterscommissie helpt niet mee dit probleem grondig 
te kunnen aanpakken.  
 

Plannen voor seizoen 2023 – 2024 
Indien voldoende belangstelling en menskracht zullen er weer cursussen gegeven worden: 

- Pupillenscheidsrechter.  
- Cursus van klein naar groot veld 
- Cursus vlaggen 
- In samenwerking met Arbitrage Assen de cursus verenigingsscheidsrechter. 

 
We zullen proberen het aantal scheidsrechters uit te breiden. Een mogelijkheid is om in 
overleg met trainers / leiders spelers van hun teams te benaderen.  
Daarnaast zou een versterking van de scheidsrechterscommissie gewenst zijn. 
 
 

Vertrouwenscommissie 

Sinds 2013 heeft vvLEO een vertrouwenscommissie, sinds 2018 in de huidige vorm.  

De vertrouwenspersonen zijn: 

• Wim Hoving, ondernemer (lid sinds 2018, herbenoemd 2021) 

• Merian de Vries, medewerker Veiligheidsregio (sinds 2021) 

• Roland Akkerman, HR-adviseur (sinds 2020)  

• Roland Schipper, predikant (sinds 2013, herbenoemd 2021) 

• Tom Scheers, kinder- en jeugdpsychiater (sinds 2013, herbenoemd 2021) 

Op de website van vvLEO staan de vertrouwenspersonen vermeld, inclusief foto en mobiele 

telefoonnummer. Ook stellen zij zich voor. Daarnaast zijn een korte taakomschrijving, het 

Reglement en de Omgangsnormen van vvLEO op de website geplaatst. 

In het begin van seizoen 2022 – 2023 is de vertrouwenscommissie bij elkaar gekomen. 

In het seizoen 2022-2023 is geen contact gezocht met een vertrouwenspersoon.  

Plannen  

De vertrouwenscommissie zal in het begin van seizoen 2023 – 2024 weer een keer bij 

elkaar komen en er zal weer een publicatie op de website geplaatst worden. 

Activiteitencommissie 

De activiteitencommissie is vorig jaar in kleinere bezetting verder gegaan, we hebben 
afscheid genomen van Daan en Dineke (die er al vanaf het begin bij was!). Bedankt Dineke 
en Daan! 
De AC is begonnen met Halloween in plaats van het gebruikelijke Oktoberfeest. Daarna 
volgden de Kerst pubquiz, de voetbalquiz en Pubquiz. De doelstelling van de AC blijft 
hetzelfde, we willen graag extra activiteiten aanbieden die het verenigingsgevoel vergroten 
maar we zijn ook altijd blij met extra omzet voor de kantine, dus de vereniging!  
Met deze activiteiten heeft de kantine rond de 7000 euro omzet gedraaid.  
Uitgaven die de AC maakt halen we uit de opbrengst van de verloting die wij jaarlijks 
houden en waarvoor wij altijd blij zijn met de input van diverse bedrijven waar we altijd op 
kunnen rekenen! 
 

Kantinecommissie 

De kantinecommissie is verantwoordelijk voor het reilen en zeilen van de kantine van vv 

LEO.  
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Taken van de kantinecommissie zijn onder andere:  

- openen en sluiten van de kantine op wedstrijddagen 

- rooster maken voor de kantinediensten op de wedstrijddagen 

- voorraadbeheer kantine 

- inkoop kantine 

De kantinecommissie bestond in seizoen 2022-2023 uit: Gina Biemold-Popping, Roelie 

Boelens, Anouk Kuiken (tot april 2023), Dientje Oldenhuizing en Dineke de With. Met 

ingang van april 2023 is Marlies de Boer toegetreden in de rol van voorzitter.  

De commissie vergadert in principe 1 avond per maand. Deze frequentie wordt aangepast 

indien dit wenselijk is om andere activiteiten binnen vv LEO te kunnen voorbereiden.  

In het seizoen 2022-2023 is het in werking krijgen van de kantinedienst door de 

thuisspelende zaterdagteams voorbereid. Ieder team, zowel junioren als senioren, dat in de 

zaterdagcompetitie speelt, krijgt een zaterdag toegewezen om de hele dag de kantinedienst 

te draaien. Dit onder begeleiding van een al ervaren vrijwilliger. Tot dit model is 

overgegaan, omdat er te weinig vrijwilligers waren voor de kantinediensten. Inzet van 

spelers, ouders, partners, vrienden van de zaterdagteams zorgt voor zowel meer 

vrijwilligers, maar ook voor meer verbinding met en betrokkenheid bij de club.   

 


